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ZÁPISNICA 
z 15. zasadnutia Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 28. 05. 2012 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 
2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2012 
3. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 

v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

4. Regionálna inovačná stratégia Košického samosprávneho kraja – analytická časť 
5. IKT profil Košického samosprávneho kraja – informatívna správa 
6. Informácia o implementácii projektov v OP HU – SK – vyhodnotenie 4. výzvy 
7. Schválenie kofinancovania sektorovej stratégie v rámci výzvy ROP opatrenie 4.1d 
8. Krajská organizácia cestovného ruchu 
9. Výročná správa Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. o. za rok 2011 

a Plán činnosti Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. o. na rok 2012 
10. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2012 
11. Plán úloh Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na II. polrok 2012 
12. Rôzne: 

- Informácia prodekana Strojníckej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 
o smerovaní ďalšieho rozvoja fakulty 

- Informácia o aktuálnych témach týkajúcich sa agendy regionálneho rozvoja 
13. Záver 
 

K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 
Predseda komisie JUDr. Ing. Jozef Konkoly privítal prítomných a predložil na schválenie 
program rokovania komisie. V úvode rokovania skonštatoval, že na zasadnutí komisie je 
prítomných 15 členov komisie, to znamená, že zasadnutie je uznášaniaschopné. 
Ospravedlnení 2 členovia komisie. 
Predseda ospravedlnil neprítomnosť pána profesora Badidu, z dôvodu konania štátnych 
záverečných skúšok, ktorý mal informovať o smerovaní ďalšieho rozvoja Strojníckej fakulty 
Technickej univerzity v Košiciach. 



Uznesenie: 
Komisia schválila návrh programu podľa zaslanej pozvánky. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 2 

Vyjadrenie: 
Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií, informovala prítomných o úprave bežného 
rozpočtu, kapitálového rozpočtu a finančných operácií Košického samosprávneho kraja 
v roku 2012. 
Diskusia: RNDr. Bauer 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 3 

Vyjadrenie: 
Ing. Mária Karafová informovala o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 
samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 



K bodu č. 4 

Vyjadrenie: 
Ing. Peter Ťapák, vedúci referátu regionálneho rozvoja, prezentoval vstupnú analýzu 
Regionálnej inovačnej stratégie Košického samosprávneho kraja. 
Diskusia: JUDr. Konkoly, RSDr. Mitterpák, RNDr. Bauer, Ing. Fülöp, Ing. Korotnoky 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp, zástupca riaditeľa Úradu Košického samosprávneho kraja a vedúci odboru 
regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie projektov, prezentoval profil Košického 
samosprávneho kraja v oblasti informačno-komunikačných technológií (IKT), ktorý bol 
spracovaný ako vklad do IT Valley. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp v krátkosti prítomných informoval o vyhodnotení štvrtej výzvy Programu 
cezhraničnej spolupráce Maďarská republika – Slovenská republika 2007 – 2013. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 



Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp informoval, že v rámci prioritnej osi 4. Regenerácia sídiel, Opatrenia 4.1d. 
neinvestičné projekty, rozvojové dokumenty regiónov bola zverejnená výzva, v ktorej 
jedinými oprávnenými prijímateľmi pomoci sú samosprávne kraje. Prezentoval stručný popis 
Stratégie rozvoja cestovného ruchu v Košickom kraji do roku 2020, s ktorou sa chceme 
uchádzať o grant z uvedeného opatrenia 4.1d. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8 

Vyjadrenie: 
Ing. Adriana Šebešová, vedúca referátu cestovného ruchu, informovala o podmienkach 
vzniku, princípoch fungovania a finančnom rámci Krajskej organizácie cestovného ruchu 
Košický kraj 
Diskusia: Ing. Korotnoky, Ing. Brziaková, JUDr. Konkoly 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
 



K bodu č. 9 

Vyjadrenie: 
JUDr. Jozef Konkoly, predseda Dozornej rady Agentúry na podporu regionálneho rozvoja 
Košice, n. o., prezentoval výročnú správu ARR za rok 2011. V ďalšom Ing. Peter Ťapák 
predstavil hlavné oblasti činnosti agentúry a plán činnosti ARR na rok 2012. 
Diskusia: Ing. Korotnoky, Ing. Brziaková 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť bod A) a zobrať 
na vedomie bod B) v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 

Vyjadrenie: 
Ing. Peter Ťapák, tajomník komisie, informoval prítomných o materiáloch predkladaných na 
zasadnutia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja v II. polroku 2012 za oblasť 
regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie projektov. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 

Vyjadrenie: 
Tajomník komisie Ing. Peter Ťapák informoval o termínoch zasadnutia komisií, o tom, že do 
programu komisie regionálneho rozvoja budú zaradené materiály predkladané na zasadnutie 
Zastupiteľstva KSK a o doplňujúcich materiáloch na jednotlivé zasadnutia komisie. 
Plán úloh komisie regionálneho rozvoja bude doplnený o návrhy pána RNDr. Bauera. Plán 
bude zaslaný v termíne do 11. júna 2012 podľa požiadavky organizačného odboru. 
Diskusia: RNDr. Bauer 
Boli vznesené doplňujúce návrhy. 
 
 



Uznesenie: 
Komisia schválila plán úloh komisie regionálneho rozvoja a odporúča zastupiteľstvu 
predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 12 

Informácia prodekana Strojníckej fakulty Technickej  univerzity v Košiciach 
o smerovaní ďalšieho rozvoja fakulty 

Vyjadrenie: 
Predseda komisie ospravedlnil neprítomnosť pána profesora Badidu z dôvodu konania 
štátnych záverečných skúšok. 
 

Informácia o aktuálnych témach týkajúcich sa agendy regionálneho rozvoja 

Vyjadrenie: 
Ing. Peter Ťapák, vedúci referátu regionálneho rozvoja, v krátkosti prezentoval Stratégiu 
konkurencieschopnosti v Českej republike, ktorú pripravilo Ministerstvo priemyslu a obchodu 
ČR. Tá by mala do roku 2020 posunúť Česko do elitnej dvadsiatky najkonkurenčnejších 
ekonomík sveta. Stratégia počíta najmä so zefektívnením práce inštitúcií, kvalitnou 
infraštruktúrou a ekonomikou poháňanou inováciami 
Diskusia: MVDr. Hrdlík, JUDr. Konkoly 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Komisia vzala informáciu na vedomie. 
 

K bodu č. 13 

Vyjadrenie: 
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predsedajúci komisie poďakoval prítomným za účasť 
a ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 
 
 
 
V Košiciach dňa 30. 05. 2012 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák 
tajomník komisie 

...................................................... 
JUDr. Ing. Jozef Konkoly 

predseda komisie 
 


